
LINKSGREVINDERNE  

Bestyrelsesmøde 

Dato 01.07.2021 i Klubhuset 

Deltagere Helle Dioni 

Ilse Kahlen  

Inger Elbrønd Pedersen 

Eva Hansen 

Lillian Frederiksen 

Karin Hemmingsen 

Kirsten Kristensen 

Thea Kaarslev (afbud) 

 

 

REFERAT 
Godkendelse af 

dagsorden og evt. 

tilføjelser 

Godkendt 

Godkendelse af referat 

fra 28.04.2021 

Godkendt 

Opfølgning Solheim Cup - vi skal have det planlagt til næste år. Forslag til dato 

22. maj 2022. Helle taler med Jeppe på et tidspunkt om hvordan vi får 

vores ønsker til turnering. 

Pink Cup - Regnskabet blev gennemgået (vedhæftet), samlet overskud 

til overførelse til Kræftens Bekæmpelse ca. kr. 35.678,00, vi kan være 

meget stolte af dette resultat. turneringen gik godt, der var mange nye 

tiltag, kun hørt ros fra deltagere. 

Næste år har Pink Cup 20 års jubilæum, så vi har mod på at afholde det 

igen. forslag til dato 12. juni 2022. 

Der sendes mail til lokale sponsorer med resultatet m.m.(Karin) og 

Helle sender til pressen.    

Kursus i golfbox Jeppe har tilbudt at holde et 3 timers kursus i brugen af Golfbox til 

turneringer. Vi skriver manual til fremtidig brug. 

Deltagere Helle, Lillian og Karin samt 3 fra begynderudvalget, som har 

spurgt om de må være med. 

Forslag til kursusdag januar 2022, så er vi klar til den nye sæson. 

Blokering af dame tider Pernille har forespurgt om vi har den tid vi behøver eller for meget? 

Kl. 9-10.30 passer fint her er næsten altid fyldt op om eftermiddagen 

kl. 16.20-17.30 er der ikke altid så mange, nogen vælger at gå ud 

tidligere, så de kan nå 18 huller. Men vi vil gerne bibeholde tiderne. 

Helle taler med Pernille. 

Kick Off I juli er det 18 huller med et tvist, Eva aftaler med Thea hvad det skal 

være. Opfordring kommer på facebook. 

Der mangler vin til tættest pinden og længste drive - Ilse køber. 

I august ændres til 9 huller - Den lyserøde bold - Kirsten og Inger. det 

rettes på hjemmesiden. 

Afslutning med 

herreklubben 

Der har været utilfredshed med at spille Texas Scramble. Så vi foreslår 

stableford med præmier til 1. og 2. placering og derefter 3 præmier til 

tilfældige placeringer. 

Eventuelt Hvordan er det gået med de træninger der har været sat op med Axel? 

Er der økonomi til flere i august/september? 

Næste møde 8. september kl. 19 med spisning 



 
Referent: Karin Hemmingsen, sekretær – 03.07.2021 
 


